
Reactie op voorgenomen wijziging 
postwet.
De minister heeft zich voorgenomen een wijziging door te voeren in de postwet. Hierbij zou het 
mogelijk kunnen worden dat post digitaal geleverd wordt aan de consument.  Ook zou het mogelijk 
kunnen worden dat post bij een centraal buurtpost ophaalpunt bezorgt wordt. Bij dit punt kunnen de 
consumenten hun post weer ophalen.

Het probleem ligt bij de afnemende papieren post. Voor PostNL is papieren post dus heel duur gaan 
worden omdat de brievenbussen vijf dagen in de week moeten worden geleegd. En de post moet ook 
vijf dagen in de week worden bezorgd. Een gevolg van deze kosten is dat de postzegel een stuk 
duurder is geworden. De minister wil dit nu veranderen en dus meer digitaal gaan versturen en meer 
verdelen zonder postbode.

Aan deze oplossing kleven nog enkele grote nadelen namelijk: de bereikbaarheid van de ouderen en 
laaggeletterden. Ook zal de privacy niet altijd gewaarborgd kunnen worden. We hebben in Nederland 
te maken met vergrijzing van de bevolking en daardoor is het mogelijk dat een steeds groter 
percentage mensen compleet onbereikbaar wordt voor overheid.

De privacy van de inwoners van Nederland is bijna heilig geworden voor een groot deel van de 
bevolking. Als men de post digitaal gaat versturen zal dit vooral gaan om privacy gevoelige 
informatie, want er wordt al heel veel digitaal verstuurd. Bij digitale informatie loopt men altijd het 
gevaar dat de informatie op straat komt te liggen door een lek in de beveiliging. 

De oplossing is volgens mij als volgt:
De brievenbussen worden gewoon vijf dagen in de week geleegd.
De post wordt bezorgd op 2 dagen in de week. Spoedbezorging kan worden bezorgd met 
pakketbezorgers.
De consumenten kunnen aangeven dat post ingescand word. De standaard blijft als hierboven.


